
Protokół Nr XXXVl11/20] 7
z XXXVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 4 października 20]7 r.

przesłany wraz z materiałami. zewodnicząca Rady poinfomlowała, że porządek obrad został
!?l$!PQ11Qlyą11y.J2Qrządek obrad.

1. otwarcie XXXVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy finansowej

Podjęcie uchwały zmien a ąceJ uchwałę/w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu

5. Podjęcie uchwały w sprawie.wyboru komigi skrutacgnel /BRZ-419/17/.
' uuyy' u uvnwaiy w sprawie oawołama członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego

/BRZ.418/17/ ały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Pmszkowskiego
8. Zamknięcie obrad.

7
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Radny Maksym Gołoś Starosta zapytał członków Zarządu Powiatu obecDvch na sali cz-,
Wrażayą zgodę na zmianę proponowanego porządku segi. ' ' ' '"' '" '-- -'" --'
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wyraźnie wskazana i odzwierciedlona w protokole z seqi. Wątpliwości co do wyrażenia

:
=' E=:=:ąg.:l l=«!:'ul*:'"::'''\;"=H
po uroczystościach w Muzeum Dulag 121 w Pruszkowie.

punktu 5.

Wynik głQsowalli4;
Głosowało 22 radnych.
Głosów ,,za" -- 15.
Głosów ,,przeciw" -- l.
Głosów ,,wstrzymujących się" - 6.

=U:B=3HE=1;;1;«n ::; {::! :k::
Radny Maksym Gołoś Starosta jako konsekwencję poprzedniego głosowania zgłosił
wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka
Zarządu Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-417/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie
z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego/BRZ-417/17/.

Wynik glo$owailił!:
Głosowało 22 radnych.
Głosów ,,za" -- 18.
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów mwstrzymujących się" - 4.

:: u:mu=m'ĘIU%liHiN=ZU. : k
Numeracja punktów zmieniła się odpowiednio. . . . ..
Porzadek ob

1. otwarcie XXXVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

2. Stwierdzenie quomm.ieniayącej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy Hlnansowej
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-415/17/.
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Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-416/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie przgęcia rezygnacji z członkostwa w Zarządzie Powiatu
Pruszkowskiego/BRZ-420/17/.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru komisji skrutacXjnel /BRZ-419/17/.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego

/BRZ-418/17/.
8. Zamknięcie obrad.

Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

4

5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
poxvlaUlh.u iesl Podjęcie uchwał zmieniajcłcej uchu,ałę w sprawie wielotetYtiej prognozy
./inansowey /'ow/afz/ Prusz#owsł/ego/B.RZ-4/5/7 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4
do protokołu.

Ad 3

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie proponowanych zmian.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że zmiany były szczegółowo omówione na
wspólnym posiedzeniu czterech komiqi przed sega. Poprosił Radnego Mirosława
Chmielewskiego Członka Zarządu o uzasadnienie do zmian.
Radny Mirosław Chmielewski, Członek Zarządu powiedział, że chodzi o ,,flagowy"
inwestycję lj. ,,Budowa siedziby Liceum Ogólnokształcącego im. T. Zana w Pruszkowie przy
ul. Daszyńskiego 6 Poprawa warunków szkolno-wychowawczych". W związku ze zmianą
terminu realizacji umowy z wykonawcą i analizie tel sytuacji na posiedzeniach Zarządu
Powiatu przez ostatnie trzy miesiące, ostatnio z inspektorem nadzoru inwestorskiego tej
inwestycji, podjęto decyzję o podpisaniu aneksu. Termin 15 listopada br. jest nierealny
i ostatecznie ustalono 31 stycznia 2018 r. Skutkuje o koniecznością zabezpieczenia środków
na ostateczne rozliczenie umowy w 201 8 roku i zmian w tegorocznym budżecie.

Radny Mariusz Baranowski o godz. 18:40 opuścił salę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radny Stanisław Dymura zapytał jak zmieniły się warunki umowy od momentu jej
podpisania i kiedyjest planowany termin zakończenia tą inwestycji.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że wartość umowy nie ulega zmianie i wynosi
ok. 24 milionów złotych. Termin zakończenia robót budowlanych to 15 listopada.
Radna Agnieszka Kuźmińska poprosiła Starostę o Wjaśnienie, ponieważ Członek Zarządu
Mirosław Chmielewski powiedział, że wykonawca już od trzech miesięcy zgłaszał ten
problem i pyta jak Zarząd pracuje, skoro dzień po seqi wrześniowej poddmowana jest taka
decyzja i wnioskowanie o zwołanie sagi.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że nie była to łatwa decyzja. Zarząd do
ostatniego momentu stał na stanowisku, aby trzymać się sztywno terminu zapisanego
w umowie. Zarządowi, uczniom i pozostałym zainteresowanym zależy, żeby ta inwestycja
była jak najszybcią zakończona. W umowie jest zapis o karach umownych, jednak po
szczegółowym zapoznaniu się z sytuacją i opinią inspektora nadzom inwestorskiego, mając
na uwadze, że budynek z salą gimnastyczką będzie służyć społeczeństwu 40-50 lat miesiąc
dwa nie powinien mieć znaczenia. Jeżeli prędkość miałaby się odbić najakości, Zarząd uznał,
że jakość jest najważniejsza. Powiedział, że jeżeli Zarząd za szybko podjął by decyzję o tych
zmianach, to mogłoby by to doprowadzić do jeszcze większych opóźnień.
Radna Agnieszka Kuźmińska zapytałajakie roboty są do konieczne do zakończenia.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że ponieważ mieszkańcy sąsiedniego budynku
nie wyrazili zgody na jego opuszczenie, wymusiło to zmiany projektowe konieczne ze
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względów bezpieczeństwa. Salę gimnastyczną należało przesunąć o 20-30 cm. co
spowodowało opóźnienia prac na poziomie gruntu i posadzki. Pozostały prace wewnątrz
budynku.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji:
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-415/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Stanislaw Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-415/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BRZ-415/17/

Wynik głosowania:
Głosowało 23 radnych.
Głosów ,,za" -- 21 .
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" 2

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl11/302/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy nlnansowej
Powiatu Pruszkowskiego zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przystąpiła
do realizaclji punktu 4.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potząd\.u \esi Podjęcie uchu'ab zmieniającej uchwałę u' sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszłowskfego na rok 20/7 /BJ?Z.4/ó7/7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do
protokołu.

Ad 4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie proponowanych zmian.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że zmiany dotyczą głównie omówionej już
inwestyc:ji tj. ,,Budowa siedziby Liceum Ogólnokształcącego im. T. Zana w Pruszkowie przy
ul. Daszyńskiego 6 Poprawa warunków szkolno-wychowawczych". Jeżeli są jakieś pytania
to udzieli odpowiedzi.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radny Stanisław Dymura zapytał Skarbnik Powiatu, na jaką kwotę jest jesteśmy w tej
chwili zadłużeni w bankach i czy zadłużenie się jeszcze zwiększy
Lidia Truszkowska, Skarbnik Powiatu powiedziała, że w 2015 roku było zaciągnięte
4,5 miliona złotych, w 2016 roku 6,9 miliona złotych i 100 tys. pożyczki z Wojewódzkiego
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Funduszu Ochrony Środowiska, a w tym roku przewidziane zadłużenie to 13,9 milionów
złotych, ale powinno ono być na poziomie zeszłego roku.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komiqi
merytorycznych Rady.

Opinie komisji,
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-416/17 został przez członków komiqi
zaopmiowany pozytywnie.
Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-416/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-416/17 został przez członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-416/17 został przez członków komigi
zaopmlowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017
/BRZ-416/17/.

Wynik głosowania:

Głosowało: 22 radnych.
Głosów ,,za" -- 19.
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" 3

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl11/303/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 7
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 i przeszła do punktu 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koląnym punktem
porziądN.u \esi Podjęcie uchu'aĘ w spraw'ie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Zarządzie
Pawla/u Prz/szłows#/ego /B.RZ.420r77/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do
protokołu.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie przyjęcia rezygnac:ji z członkostwa w Zarządzie Powiatu Pruszkowskiego
/BRZ-420/17/.

Wynik głosowania:

Głosowało: 23 radnych.
Głosów ,,za" -- 17.
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" 6
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl11/304/2017 w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Zarządzie
Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-420/17/ została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 9
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przeszła do punktu 6

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potziąi3Xs.u \est Pojęcie uchwał w sprcm'ie wyboru komisji skrutacMnel/BRZ-419/1 7/. Pto\ekt
uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

6Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 27 pkt 3
ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu wybiera wicestarostę oraz pozostałych
członków zarządu na wmosek starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmnid
połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. W związku z powyższym należy
powołać komiqę skrutacyjną.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie przez kluby
radnych kandydatur do składu komiqi skrutacyjną .
Radna Katarzyna Klimaszewska zgłosiła kandydaturę Radnej Magdaleny Beyer.
Radna Magdalena Beyer wyraziła zgodę.
Wicestarosta Krzysztof Rymuza zgłosił kandydaturę Radnego Tomasza Osińskiego.
Radny Tomasz Osiński wyraził zgodę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenie jeszcze jednej
kandydatury.
Radna Magdalena Beyer zgłosiła kandydaturę Radnej Magdaleny Karpiniak
Radna Magdalena Karpiniak wyraziła zgodę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w spi'au'ie wyboru komisji skrutacyjnej/BRZ-419/1 7/. w s€&adzie'.

1) Magdalena Bayer;
2) Tomasz Osiński;
3) Magdalena Krpiniak

Wynik głosowania;
Głosowało: 22 radnych.
Głosów ,,za" -- 2] .
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" - l.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl11/305/2017 w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy na
ukonstytuowanie się Komigi Skmtacyjnel .

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i poprosiła, aby Komika
Skrutacgna poinformowała o ukonstytuowaniu się.
Radna Magdalena Beyer poinformowała, że Komika Skrutacyjna ukonstytuowała się
w następującym składzie:
Przewodnicząca -- Magdalena Beyer.
Członkowie -- Magdalena Krpiniak i Tomasz Osiński.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
patziądku \esk Podjęcie uchwał w spraw'ie wyboru członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego
/BRZ.4/&/7 ZĆ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o przedstawienie kandydatury na członka Zarządu Powiatu wraz z uzasadnieniem.

Radny Maksym Gołoś Starosta przedstawił kandydaturę Dariusza Nowaka na członka
Zarządu z uzasadnieniem prosząc o zagłosowanie za wyborem.

Radny Dariusz Nowak wyraził zgodę na kandydowanie na członka Zarządu

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutowe przerwę i poprosiła
Komigę Skrutacgną o przygotowanie kart do głosowania.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i poprosiła, aby Komika
Skmtacyjna poinformowała o sposobie głosowania.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, o sposobie przeprowadzenia
głosowania nad wyborem członka Zarządu Powiatu - Pana Dariusza Nowaka. Głosowanie
będzie odbywało się na sali poprzez wywołanie przez członka Komigi SkrutacŃnej
alfabetycznie, według list obecności, imienia i nazwiska radnego, który podchodzi do urny
i wrzuca do niej kartę do głosowania. Wszystkie karty wyglądają identycznie. Każda z kart do
głosowania, opatrzona jest pieczęcią Rady Powiatu Pruszkowskiego, a w wypadku jej braku,
powinno to zostać natychmiast zgłoszone. Karty będą zbierane do umy wyborczą zgodnie
z listą. Głosując wyborem kandydata, stawia się znak ,,X" w kratce oznaczonej słowem
,,TAK". Głosując przeciwko wyborowi kandydata, stawia się znak ,,X" w klatce oznaczonel
słowem ,,NIE". Nie dokonując wyboru, stawia się znak ,,X" w kratce oznaczonej słowem
,,wstrzymuje się". Postawienie znaku ,,X" w dwóch lub trzech kratkach albo niepostawienie
znaku ,,X" w żadną klatce powoduje nieważność głosu.

Komika Skmtacgna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania.
Komika Skrutacyjna rozdała karty do głosowania zgodnie z listą obecności.
Czas na głosowanie
Komika Skmtacgna zebrała do umy karty do głosowania zgodnie z listą obecności.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutowe przerwę w obradach
w celu przeliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i
Skrutacyjna o odczytanie protokołu.

poprosiła Komigę

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół Komisji
Skrutacyjnej o wynikach głosowania tajnego w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego:
Na 27 osób uprawnionych do głosowania, głosowało 23 radnych obecnych na sesji.
Na kandydata Pana Dariusza Nowaka oddano:
0 głosów nieważnych,
14 głosów ,,za",

4 głosy ,,przeciw",
5 głosów ,,wstrzymujących się"
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Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że na członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego
w wyniku tajnego głosowania bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady
Powiatu został wybrany Pan Dariusz Nowak.
Protokół Komigi Skrutacyjnd w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego
stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl11/306/2017 w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak złożył rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu
Pruszkowskiego.

Radny Maksym Gołoś Starosta podziękował Radnej Ewie Borodzicz za współpracę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady godz. 19:45 zamknęła XXXVlll sega
Rady Powiatu Pruszkowskiego.

ewodiRicząca
tszkowskiegoaRady

aria Makows

Protokół spora(łdziła
Małgorzata Janku'ska
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